

# Press Release

Council of Europe Spokesperson and Press Division

Ref: 267 b03

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

[pressunit@coe.int](mailto:pressunit@coe.int)

internet: [www.coe.int/press](http://www.coe.int/press)

45 members

Albania  
Andorra  
Armenia  
Austria  
Azerbaijan  
Belgium  
Bosnia and Herzegovina  
Bulgaria  
Croatia  
Cyprus  
Czech Republic  
Denmark  
Estonia  
Finland  
France  
Georgia  
Germany  
Greece  
Hungary  
Iceland  
Ireland  
Italy  
Latvia  
Liechtenstein  
Lithuania  
Luxembourg  
Malta  
Moldova  
Netherlands  
Norway  
Poland  
Portugal  
Romania  
Russia  
San Marino  
Serbia and Montenegro  
Slovakia  
Slovenia  
Spain  
Sweden  
Switzerland  
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"  
Turkey  
Ukraine  
United Kingdom



## Council of Europe Secretary General condemns Casablanca bombings

Strasbourg, 17.05.2003 – Council of Europe Secretary General Walter Schwimmer has strongly condemned the series of bomb attacks in Morocco's largest city Casablanca, which claimed more than 20 lives.

"These are despicable acts of violence carried out by people with no respect for the values of civilised society. My revulsion at this cruel series of atrocities is shared by people throughout the 45 member States of our Organisation" said Mr Schwimmer. "Through its North-South Centre in Lisbon, the Council is Europe is working to improve understanding and cooperation between Europe and southern Mediterranean countries such as Morocco" he added.

"On behalf of the Organisation I extend my sympathy to the families of the victims, and to the authorities of the Kingdom" concluded Mr Schwimmer.

## Le Secrétaire Général du Conseil de l'Europe condamne les attentats à la voiture piégée à Casablanca

Strasbourg, 17.05.2003 – Le Secrétaire Général du Conseil de l'Europe, Walter Schwimmer, a fermement condamné aujourd'hui la série d'attentats à la voiture piégée à Casablanca (Maroc), qui a coûté la vie à plus de 20 personnes.

« Ces actes méprisables ont été perpétrés par des individus qui n'ont aucun respect pour les valeurs d'une société civilisée. Mon indignation est partagée par les peuples des 45 Etats membres de notre Organisation » a déclaré M.Schwimmer. « Par le biais de son Centre Nord-Sud, situé à Lisbonne, le Conseil de l'Europe œuvre pour une meilleure compréhension et une coopération accrue avec des pays de la rive sud de la Méditerranée, et en tout premier lieu, avec le Maroc » a-t-il ajouté.

Le Secrétaire Général a transmis ses condoléances aux familles des victimes ainsi qu'aux autorités du Royaume.

To receive our press releases by e-mail, contact : [Council.of.Europe.Press@coe.int](mailto:Council.of.Europe.Press@coe.int)

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 45 member states.